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                    OBČINA TOLMIN 

             Ulica padlih borcev 2, Tolmin 
       tel. (05)381 95 00, fax. (05)381 95 23 

                 e-pošta:info@tolmin.si 

                   http://www.tolmin.si 

                        Občinski svet                

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

25. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 18. 6. 2013 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Andrej Costantini, Nada Uršič, Jože Režonja, 

Karel Laharnar, Danijel Oblak, Boris Velikonja, Ernest Kemperle, Metod Fon, Jernej Kenda, Drago 

Rijavec, Borut Nikolaš, Dejan Testen, Ciril Testen, Matjaž Leban; 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Maša Klavora, Tomaž Štenkler, Darjo Velušček, Friderik 

Lapanja, Franc Ličer, Ivo Tuta, Matej Skočir; 

NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Miran Kragelj; 

OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan; člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, višji svetovalec Rafael Šuligoj, tajnica župana in OS Blanka 

Sovdat; 

Maks Jan, član Nadzornega odbora;  

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj); 

 

 

K 1. točki dnevnega reda.  

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na seji je bilo prisotnih 13 članov OS. Seje se še ni udeležil član OS Metod Fon. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, vendar razpravljavcev ni bilo.  

Predsedujoči je dnevni red 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 24. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2013, v prvi obravnavi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v prvi obravnavi.   

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost 

na območju občine Tolmin, v prvi obravnavi.  

6. Razprava in sklepanje o Odloku o koncesiji za gradnjo in obratovanje žičniške naprave - 

vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, v prvi obravnavi.   

7. Informacija o postopku ustanovitve Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki 

Nova Gorica d. o. o. 

8. Razprava in sklepanje o pooblastilu za pristop h konvenciji županov.   

9. Volitve in imenovanja.  

10. Vprašanja in predlogi.  

 

dal na glasovanje.   
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Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 12 članov OS. Člani OS so z 11 

glasovi ZA sprejeli  

 

S K L E P 

Sprejme se predlagani dnevni red. 

Dnevni red. 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 24. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2013, v prvi obravnavi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v prvi obravnavi.   

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska 

dejavnost na območju občine Tolmin, v prvi obravnavi.  

6. Razprava in sklepanje o Odloku o koncesiji za gradnjo in obratovanje žičniške 

naprave - vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, v prvi obravnavi.   

7. Informacija o postopku ustanovitve Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z 

odpadki Nova Gorica d. o. o. 

8. Razprava in sklepanje o pooblastilu za pristop h konvenciji županov.   

9. Volitve in imenovanja.  

10. Vprašanja in predlogi.  

 

 

K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 24. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 24. seje OS. Ker ni bilo razpravljavcev, je na glasovanje dal 

predlog sklepa, da se sprejme zapisnik 24. seje OS.  

 

Ugotovil je, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS s 13 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se zapisnik 24. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 

K 3. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2013, v prvi obravnavi.  

Poročevalec Uroš Brežan je obrazložitev predlogov Odlokov o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leti 2013 in 2014, v prvi obravnavi, združil. 

 

Mnenje Odbora za okolje in prostor ter Odbora za gospodarske javne službe in promet je podal Ernest 

Kemperle. Mnenje Odbora za gospodarstvo je v odsotnosti predsednika odbora podal Dragomir 

Rijavec. Borut Nikolaš je podal mnenje Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja, Rafael 

Šuligoj je podal poročilo Odbora za družbene dejavnosti, Danijel Oblak pa mnenje Statutarno pravne 

komisije. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  

 

Na glasovanje je zato dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2013, v prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS so s 13 

glasovi ZA sprejeli 
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S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2013, v prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je predlagal, da člani OS glasujejo o predlogu sklepa, da se sprejme Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2013, tudi v drugi obravnavi.  

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2013, v drugi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS so s 13 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2013, v drugi obravnavi.  

 

K 4. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2014, v prvi obravnavi.   

Poročevalec Uroš Brežan. 

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS so s 13 

glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2014, v  prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je predlagal, da člani OS glasujejo o predlogu sklepa, da se sprejme Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2014, tudi v drugi obravnavi.  

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v drugi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 11 članov OS. Člani OS so z 11 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2014, v drugi obravnavi.  

 

K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega 

časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine 

Tolmin, v prvi obravnavi.  

Poročevalka Janja Bičič.  

 

Ob 17.30 se je seje udeležil član OS Metod Fon.  
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Mnenje Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja je podal Borut Nikolaš, mnenje Statutarno 

pravne komisije pa Danijel Oblak.  

Direktor Davorin Simčič je prisotnim prebral predlog spremembe v 17. členu, ki jo je podala 

Statutarno pravna komisije. Le-ta je predlagala, da se 1. odst. spremeni oz. da se glasi: »Gostinska 

dejavnost se lahko opravlja zunaj gostinskega obrata med turistično sezono, od 1. junija do vključno 

30. septembra … .« 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na 

območju občine Tolmin, v prvi obravnavi, z dopolnitvijo v 17. členu, kot jo je podala Statutarno 

pravna komisija.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS so s 13 

glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in 

kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine Tolmin, v prvi obravnavi, 

z dopolnitvijo v 17. členu, kot jo je podala Statutarno pravna komisija.  

 

Predsedujoči je predlagal, da člani OS glasujejo o predlogu sklepa, da se sprejme Odlok o merilih za 

določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja 

gostinska dejavnost na območju občine Tolmin, tudi v drugi obravnavi.  

 

Predlog sklepa, da se sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 

gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine Tolmin, v 

drugi obravnavi, z dopolnitvijo v 17. členu, kot jo je podala Statutarno pravna komisija, je dal na 

glasovanje.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 12 članov OS. Člani OS so z 12 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in 

kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine Tolmin, v drugi 

obravnavi, z dopolnitvijo v 17. členu, kot jo je podala Statutarno pravna komisija. 

 

Direktor Davorin Simčič je opozoril na izid glasovanja pri 4. točki dnevnega reda in sicer pri 

glasovanju o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v 

drugi obravnavi, kjer se k glasovanju ni prijavilo zadostno število članov OS, čeprav je bilo dejansko 

prisotnih 13 članov. 

 

Članom OS je predlagal, da se za razrešitev nastalega problema odločijo med tremi možnostmi in 

sicer, da člani OS z ugotovitvenim sklepom ugotovijo, da je bilo pri glasovanju o Odloku o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v drugi obravnavi,  

prisotnih 13 svetnikov, da se glasovanje ponovi ali da se ugotovi, da sklepčnost ni bila zagotovljena 

oz. da Občinski svet ni bil sklepčen. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta razpravljala Danijel Oblak in Jože Režonja. Predlagala sta, 

da člani OS ponovno glasujejo o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Tolmin za leto 2014, v drugi obravnavi. Glasovanje se je opravilo po 6. točki dnevnega reda.  
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K 6. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o Odloku o koncesiji za gradnjo in obratovanje žičniške naprave -

vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, v prvi obravnavi.   

Poročevalec Davorin Simčič. 

 

Mnenje Odbora za okolje in prostor je podal Ernest Kemperle, mnenje Statutarno pravne komisije pa 

Danijel Oblak.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  

 

Na glasovanje je zato dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o koncesiji za gradnjo in obratovanje 

žičniške naprave - vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, v prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so s 14 

glasovi ZA sprejeli 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o koncesiji za gradnjo in obratovanje žičniške naprave - vlečnice na smučišču 

Suše pri Ponikvah, v prvi obravnavi.  

 

Predsedujoči je predlagal, da člani OS glasujejo o predlogu sklepa, da se sprejme Odlok o  koncesiji za 

gradnjo in obratovanje žičniške naprave - vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, tudi v drugi 

obravnavi.  

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o koncesiji za gradnjo in obratovanje 

žičniške naprave - vlečnice na smučišču Suše pri Ponikvah, v drugi obravnavi.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so s 14 

glasovi ZA sprejeli 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o koncesiji za gradnjo in obratovanje žičniške naprave - vlečnice na smučišču 

Suše pri Ponikvah, v drugi obravnavi.  

 

 

V nadaljevanju seje so člani OS opravili ponovno glasovanje o sprejemu Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v drugi obravnavi, saj prvo glasovanje 

ni bilo veljavno, ob upoštevanju dejstva, da je prisotnost pred glasovanjem prijavilo le enajst članov 

sveta. 

 

Predsedujoči je na glasovanje dal predlog sklepa, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2014, v drugi obravnavi.  

 

Ugotovil je, da je na seji prisotnih 13 članov OS. Člani OS so s 13 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2014, v drugi obravnavi.  

 

 

K 7. točki dnevnega reda.  

Informacija o postopku ustanovitve Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki 

Nova Gorica d. o. o. 

Poročevalec Uroš Brežan.  
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Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  

Glede na to, da se bo potrebno odločati o ustanovitvi Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z 

odpadki Nova Gorica je župan člane OS obvestil, da bo za to sklicana dopisna seja, če se ne zgodijo 

kakšne bistvene spremembe. Če pa bi bilo treba razpravljati o spremembah oz. drugačnih razmerjih 

med partnerji, bo na to temo sklicana izredna seja OS.  

 

 

K 8. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o pooblastilu za pristop h konvenciji županov.   

Poročevalec Uroš Brežan. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. V njej sta sodelovala Karel Laharnar in Dragomir Rijavec.  

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se župana Občine Tolmin Uroša Brežana pooblasti za podpis 

Konvencije županov, ob popolnem poznavanju vseh zavez, povezanih s tem.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so s 14 

glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P 

 

Župana Občine Tolmin gospoda Uroša Brežana se pooblasti za podpis Konvencije županov, ob  

popolnem poznavanju vseh zavez, povezanih s tem.  

 

 

K 9. točki dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja.  

Poročevalec Ciril Testen. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta razpravljala Danijel Oblak in Ciril Testen.  

 

Na glasovanje je dal predlog sklepa, da se v svet Zavoda za kulturo, šport in mladino, kot predstavnike 

Občine Tolmin imenuje Jano Dolenc, Kamno 13, Tolmin, Mašo Klavora, Ulica prekomorskih brigad 

10, Tolmin in Darja Veluščka, Poljubinj 24 l, Tolmin.  

 

Predsedujoči je ugotovil, da je pred glasovanjem na seji prisotnih 14 članov OS. Člani OS so z 12 

glasovi ZA in 2 PROTI sprejeli 

 
S K L E P 

 
V Svet Zavoda za kulturo, šport in mladino se kot predstavnike Občine Tolmin imenuje Jano 

Dolenc, Kamno 13, Tolmin, Mašo Klavora, Ulica prekomorskih brigad 10, Tolmin in Darja 

Veluščka, Poljubinj 24 l, Tolmin.  

 

 

K 10. točki dnevnega reda.  

Vprašanja in predlogi.  

Jože Režonja je vprašal, ali bi bilo morda na dnevni red ene prihodnjih sej OS smiselno uvrstiti tudi 

temo o projektu SOL, kjer bi podal poročilo o udeležbi na zaključni konferenci projekta.  

 

Župan je odgovoril, naj se pripravi in uskladi gradivo z Oddelkom za okolje in prostor z zaključki,  ki 

bodo koristni za nadaljnje delo. 
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Borut Nikolaš: Član Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja je na zadnji seji izpostavil, da 

ni dovolj razvidna razporeditev sredstev iz naslova koncesijskih sredstev Iger na srečo. Odbor je na 

svoji seji sprejel več sklepov in sicer: 

 

Sklep št. 1: 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja daje obvezno mnenje na predlog razporeditve 

sredstev iz naslova koncesijskih sredstev od Iger na srečo. Predlaga dopolnitev 6. alineje 1. odstavka 

36. člena Statuta Občine Tolmin z naslednjim besedilom: 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja daje obvezno mnenje na predlog razporeditve 

sredstev iz naslova koncesijskih sredstev od Iger na srečo. 

 

Sklep št. 2: 

Razporeditve koncesijskih sredstev od Iger na srečo v letošnjem letu obravnava omenjeni Odbor na 

eni od naslednjih sej. 

 

V zvezi s problematiko rušenja brežin v reko Sočo, ki jo je na seji prav tako izpostavil eden od članov 

odbora, je bil sprejet 

 

Sklep št. 3: 

Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja obvešča Oddelek za okolje in prostor, da preuči in se 

posveti problematiki, povezani s Sočo oz. njenimi pritoki in sicer povsod v občini, kjer se dogajajo 

problemi z odnašanjem zemlje ter delovanjem in uporabo kmetijskih zemljišč.  

 

 

Naslednja razprava na odboru je tekla glede financiranja prireditve Gora Rocka 2013. Jernej Kenda je 

izpostavil, da je letošnja prireditev neupravičeno izpadla iz financiranja prireditev.  

 

Sklep št. 4: 

Odbor predlaga županu, da financira prireditev Gora Rocka 2013 v enakem obsegu kot v lanskem letu. 

 

Janja Bičič  je podala odgovor glede koncesijskih sredstev od Iger na srečo in povedala, da bodo na 

željo odbora ob pripravi proračuna izdelali še jasnejšo specifikacijo razdelitve teh sredstev. 

 

Glede predloga za spremembo Statuta Občine Tolmin je odgovor podal župan. Povedal je, da je treba 

pripraviti natančno dikcijo sprememb in jih utemeljiti. O tem mora razpravljati Statutarno pravna 

komisija in šele nato lahko o tem razpravlja OS.  

 

Glede prireditev, ki se financirajo direktno iz proračuna je povedal, da je stanje enako kot v preteklosti  

(financira se Gorski maraton, Noč na jezeru, Sajeta in Kmečki praznik). V prejšnjih letih je bilo na 

razpolago več denarja za ta namen, zato se je odločil, da na ta način financira tudi prireditev Gora 

Rocka 2012. 

 

Župan je nadaljeval: Prirediteljem sem predlagal, da se prijavijo na razpis za prireditve in na moje 

vprašanje, ali bodo imeli zato težave, odgovorili, da zaradi tega težav ne bodo imeli. Izkupiček od 

prireditve naj bi šel tudi za nabavo gasilskega vozila za PGD na Šentviški planoti, ki ga sami 

financiramo iz našega proračuna, zato ne vidim posebnega razloga, da bi na dva načina financirali to 

isto javno stvar. Prirediteljem sem rekel, da če bodo imeli težave s samo izvedbo in pokritjem stroškov 

prireditve zaradi takih ali drugačnih razlogov (slabo vreme), sem jim pripravljen prisluhniti in tudi 

pomagati.  

 

Miran Drole je podal odgovor glede rušenja brežin v reko Sočo. Vsa pristojnost upravljanja z vodami 

je v rokah države. Občina Tolmin stalno poudarja problem upravljanja z brežino, s strugo reke itd. Ko 

pride do upravnih postopkov in do možnosti konkretnega ukrepanja, so možnosti Občine zelo 

omejene. Soglasje vodarjev Občina namreč rabi za urejanje brežin ob cestah, za poseganje v 40 m 

zaščiteni priobalni pas reke Soče.  
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Boris Velikonja je prebral predlog Društva DOR in KS Tolmin glede ideje Obrnimo plac na glavo 

(urejanje parkirišč ob fontani). Parkirišča naj bi obrnili v smer vzhod - zahod, s čimer bi bila fontana 

bolj vidna. Želja in cilj društva in KS je, da se stvar čim prej izpelje in da se postopki ne vlečejo. 

Velikonja je predlagal, naj se društvo DOR in KS Tolmin pisno obvesti, kaj je potrebno narediti, 

skupaj z ustreznimi rokovniki.  

 

Pojasnilo oz. potek celotne korespondence je prisotnim podal Miran Drole. Povedal je, da ureditvi 

Občina Tolmin ne nasprotuje, treba pa je peljati postopek tako, kot ga je peljala Občina Tolmin 

(obravnava na odboru, obravnava na SPVCP in nato sklepanje OS). Gre namreč tudi za spremembo 

prometnega režima, gre za spremembo načina parkiranja, kar ima direkten vpliv na ljudi oz. 

stanovalce, ki tam parkirajo. Gre se namreč za modre cone.  

 

Sejo je ob 18.30 zapustil član OS Danijel Oblak, ob 18.35 pa se je je udeležil še član OS Matej Skočir. 

 

Jože Režonja: Pripravljena bo sprememba na področju zakonodaje o voznikih. To bo znalo poseči v 

izpitne centre. Apeliram, da se to spremlja, da se ne zgodi, da bo izpitna komisija samo v Novi Gorici 

in ne več tudi v Tolminu. Zaradi tega bodo začele propadati tudi avto šole.  

 

Karel Laharnar:   

1. Financiranje prireditve Gora Rocka 2013: če se bo začelo sredstva krčiti, bo festival 

nazadoval. Pozivam župana, da tako kot v preteklosti tudi za letos najde sredstva in finančno 

podpre festival. 

 

2. Po sprejetju proračuna 2013/2014 je župan pozval predsednike KS na Planoti, da se opredelijo 

glede prioritet oz. razvoja Planote. Županu je bila poslana pobuda, vendar odgovora še ni. 

Pozvan sem bil, da vam prenesem opozorilo, da pričakujemo odgovor . 

 

3. Ali se bo letos saniralo cev v dvorani, ki jo je poškodovala zmrzal? Dvorana je brez ogrevanja, 

zato v zimskem času ne moremo izvajati prireditev, telovadbe, … Gre za pridobitve, ki so bile 

pridobljene v preteklosti in mislim, da je Občina dolžna to infrastrukturo vsaj vzdrževati.  

 

Odgovor je podal Rafael Šuligoj: Že ob pripravi proračuna smo o tem govorili in ugotovili, da to ne 

spada v program investicij na področju družbenih dejavnosti. Zato tudi ni bilo uvrščeno v proračun za 

leto 2013, niti ne za leto 2014. Rekli pa smo, da če KS meni, da je ta projekt zanjo tako pomemben, 

naj ga vključi med projekte KS, ki se jih uvršča med programe, ki jih Občina Tolmin financira kot 

projekte KS v posameznih območjih občine.  

 

Župan je povedal, da se povsod z vzdrževanjem dvoran ukvarjajo krajevne skupnosti. Objekt bo šel v 

popotresno obnovo, sprojektirala se bo statična sanacija in objekt bo statično varen. Kdaj se bodo 

začela dela izvajati, je težko reči. Objekt bo vrnjen v tako funkcionalno stanje, v kakršnem je sedaj.  

 

Karel Laharnar je še dodal, da ne gre za investicijo, ampak za vzdrževanje objektov, ki so v lasti 

Občine Tolmin.  

 

Sejo sta ob 19.05 zapustila člana OS Jernej Kenda in Karel Laharnar, ob 19.20 pa še Ernest Kemperle. 

 

Glede sanacije ceste Na Logu je spregovoril član OS Andrej Costantini: Predlagam, da župan skliče 

vse strani (projektanta, investitorja, KS Volče in KS Tolmin), kjer naj se razčisti kaj je možno narediti, 

kdaj in kako. Kot vem, so zemljišča za izdelavo dodatnega nasipa na razpolago, investitor pa se 

sklicuje na zemljišča. Predlagam, da se sestanek organizira čim prej in da se na naslednji seji OS o tem 

poda informacijo. 

 

Župan je odgovoril, da je v tem trenutku pripravljenost na strani investitorja, da to uredi, da naredi 

nasip na način, da bo možen normalen prehod pešcev na levi strani, zato pa rabi soglasje lastnikov. 
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Tega pa investitor ni imel. Direktor DRSC si je gradbišče ogledal in je tudi obljubil svojo pomoč, če se 

bo lokalno lahko rešilo težavo z zemljišči. 

Krajšo zgodovino projekta je podal Miran Drole in v nadaljevanju še direktor Davorin Simčič.  

 

Matjaž Leban je opozoril na nered na parkirišču v Modreju ter na vplive nekaterih ljudi, ki so 

onemogočili tudi zamenjavo oz. odstranitev bencinske črpalke iz Mosta na Soči.  

 

Drugih vprašanj ni bilo, zato je predsedujoči 25. sejo OS ob 19.30 zaključil.  

 

 

 

DAVORIN SIMČIČ,           UROŠ BREŽAN,  
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE             PREDSEDUJOČI 

 

 


